
PROTOK6L NrXIV/2015
obrad XIV sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 26listopada 2015 roku

Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%).

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zal4czonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2.Przedstawienie porz4dku obrad XIV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XIV sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokolu zXIIJ sesji Rady Miejskiej
5 . Informacj a Przewo dn iczqce go Rady Mi ej ski ej o dzialaniach po dej mowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy zrealizacji zadah w poprzednim okresie

zttilaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
0. Informacj a z dziaNalnoSci Spolecznej Komisj i Mieszkaniowej w 20 1 5 roku

10. Podjgcie uchwal w sprawie:
a) zmian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2015 roku (nr 7612015
b) wyrazenia stanowiska o potrzebie udzielenia pomocy Wojew6dztwu

Wielkopolskiemu (nr 7 41201 5)
c) zatvierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego

odprowadzania Sciek6w (nr 7 3 l20l 5)
d) przyst4pienia do sporz4dzeniazmiany Studium uwarunkowaf i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ostrzesz6w (nr 7512015)
e) wyrazenia opinii odnoszqcej sig do zakazu hodowli zwierzqt futerkowych

migsoZemych (stanowisko nr 7 2a/20I 5)
f; nadania nazv\ry drodze wewngtrznej we wsi Kuzniki gmina Ostrzesz6w (nr 7712015)
g) nadania nazry drodze wewngtrznej we wsi Ostrzesz6w Pustkowie gmina Ostrzesz6w

(nr 7812015)
1 I . Odpowiedzi na interpelacj e i zapylania
12. Sprawy r62ne i informacje
13. Zakohczenie

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz1cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XIV sesji Rady Miejskiej i stwierdzil,2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Przedstawienie pozadku obrad XIV sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz1cy Rady Miejskiej przedstawil
zmieniony porz4dek obrad. Na wniosek radnego Slawomira Widerskiego
przestawiona punkty 9 -ty z 1 O-tym,,Informacj E z dzialalnoSci Spolecznej
Komisji Mieszkaniowe w 2015 roku" oraz Mariusz Witek - Burmistrz
wni6sl o wycofanie projektu uchwaly w sprawie wyraheniazgody naza-
miang nieruchomoSci (nr 7912015) - Rada MiejskajednogloSnie (21 glos6w

,,zd').przyjgla wniosek. Kolejny wniosek o wycofanie projektu uchwaly
w sprawie zakazu hodowli zwierz4t futerkowych migsoZernych
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(w 72 12015)).- (2I glos6w"za"), a wprowadzenie do porz4dku obrad
projektu stanowiska w sprawie wyruhenia opinii odnosz4cej sig do zakazt
hodowli mvieruqt futerkowych migsozernych -16 glos6w ,,zt',2,,pfll-
cid', 3,,wstrzymuj4ce".
Rada Miejska po wprowadzeniu zmian jednogloSnie (21 glos6w ,,zd')
pnyjgla porz4dek obrad.

Do p-ktu 3-so Wvb6r sekretarza obrad XIV sesii Radv Mieiskiei
Przewodni czqcy Rady Miej skiej zglosil kandydaturg radnego Zbigniewa
Tomczyka na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Zbigniew Tomczyk
vtyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglorinie (21 glos6w ,,zt') v,rybrala radnego Zbigniew
Tomczyk sekretarzem obrad XIV sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przviecie protokolu XIII sesii Radv Mieiskiei
Radny Marcin N.uczak- Sekretarz obrad XIII sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek w sprawie przyjgciaprotokolu XIII sesji Rady
Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glos6w ,,zd') przyjglazgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 5-go Informacia Pnewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - PrzewodniczEcy Rady Miejskiej przedstawil
povtyhszq informacjg.
Informacj a stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 6-eo Informacia Burmistrza Miasta i Gminy z realizacii zadaf
w poprzednim okresie zrvlaszcza z wykonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil povry 2sz4 informacj g

Informacj a stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zanvtania radnvch
Radna Mariola Kozlowska wnosi o podniesienie kategorii drogi

Radny Jerzy Szulczyriski wnosi o poszerzenie wylotu z l.WolnoSci
nasl<rzyhowaniu z Al.wojska Polskiego - drogq krajow4 nr I l.
Radna Beata Caliriska zglaszapozostawiony balagan po remoncie
przewod6w gazowych na ulicach Kamiennej i R62anej.
Radny Zbigniew Nycz wnosi o zalohenie prog6w zwalniaj4cych
w Rogaszycach na odcinku od KoSciola do blok6w.
Budowg Scie2ki rowerowej na odcinku od Rogaszyc - Zyrowa
do blok6w.
Radny Patryk Jgdrowiak po raz kolejny zglaszaproblem parkingu
przy Galerii pny ul. Borek (brak widocznoSci). Prosi o odpowiedZ
na piSmie.

Do n-ktu 8-go Zapvtania i wnioski przewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Zygmunt Lizakowski - sohys wsi Kochlowy zapytuje o moZliwoSi
wyst4pienia do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad
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w sprawie ,,dzikiego parkingu" przy zal<rgcie w Kochlowach (obok
KoSci6lka) w celu urzqdzeniaparkingu lub likwidacji. Obecnie teren
r ozj eAdhaj q s amo chody.
Zapyluje o termin realizacji lewoskrgtu z drogi krajowej nr 1l w kierunku
wsi Kochlowy.
Zv,raca do tworzenia funduszu soleckiego z czego moznaby finansowad
Wnosi o utwardzenie placu przy sali OSP co mo2naby wykona6 ztego
funduszu.
Marcin Kokot - soltys wsi Olszyna postuluje o wl4czenie oSwietleniaulicz-
nego w godzinach nocnych w Olszynie.
Zapfije czy wszystkie wsie otrzymaj4do podzialu w6r6d mieszkaric6w
jablka.
Tadeusz Polsakiewicz - soltys wsi SzklarkaPrzyg.z$asza problem walg-
saj4cych sig ps6w i kot6w.
Wnosi o kontrolg czy posiadacze ps6w placqoplatg za posiadanie ps6w.

Do p-ktu 9-eo Informacia z dzialalnoSci Spolecznei Komisii Mieszkaniowei
w 2015 roku
Radny Slawomir Widerski - Przewodniczqcy Spolecznej Komisji Miesz-
kaniowej przedstawil Informacj g z dzialalnoSci Komisji.
lnformacj a stanowi zal1cznik do protokolu.

Do n-ktu 10-so Podiecie uchwal w snrawie:

n

J6zef Bukieiwicz - Skarbnik przedstawil powyhsz projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwa-
ty pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glos6w ,,zd')podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XIV/7812015 stanowi zal1cznik do protokolu.

b) wvraienia stanowiska o potrzebie udzielenia pomocv Woiew6dztwu
Wielkopolskiemu (nr 7412015)
J6zef Bukieiwicz - Skarbnik przedstawilpovryhsz projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwa-
ty pod obrady sesji.
Radny Patryk Jgdrowiak wnosi o wycofanie projektu uchwaly do cza-
su uryskania opinii radnego Woj6wdzkiego MikolajaGrzyba.
Burmistrz prosi o podjgcie uchwaly.
Radny Patryk Jgdrowiak proponuje, aby zamiast uchwaly Rada Miejska
zajgNa stanowisko.
Glowowanie wniosku o wycofanie projektu uchwaly - 5 glos6w ,,2a",
15 ,,przecid', I ,,wstrzymujqcy" - wniosku nie przyjgto.
Rada Miejska 16 glosami ,,zd',5,,wstrzymuj4cymi" podjgla uchwalg.
UchwalaNr XIV/7912015 stanowi zalqcznik do protokolu.

c) zatwierdzenia tarvf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode i zbioro-
weeo odprowadzania Sciek6w (nr 7312015)
Mariusz Witek - Burmistrzprzedstawit projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyumie zaopiniowaly projekt uchwa-
ly pod obrady sesji.
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Radny Marcin Switori wnosi o pol4czenie Wodoci4g6w Ostrzeszow-
skich i Sp6tki Strzegowa w jedn4 sp6lk9 gminy.
Rada Miej ska 12 glosami,,zd', 5,,przeciuf', 4,,wstrzmuj 4cymi" podj gla
uchwalg.
Uchwala Nr XIV/8012015 stanowi zal1cznik do protokolu.

d) przystapienia do sporzadzenia zmianv Studium uwarunkowari
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy
Ostrzesz6w (nr 7512015)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwa-
ly pod obrady sesji.
Radny Marcin Switori wnosi o uwzglgdnienie pisma mieszkaric6w wsi
Kotowskie i Jesiona w sprawie zakaztthodowli nvierz4t futerkowych
migsozernych..
Burmistrz wyjaSnil, 2e wnioski mieszkaic6w bgd4 rozpatrywaneprzy
opracowywaniu studium . T eraz Rad Miej sk a v,ryraha tylko zgodg na
przyst4pienie do sporz qdzaria zmiarry studium.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,,zd') podlgla uchwalg.
Uchwala Nr XIV/81/2015 stanowi zalqcznik do protokolu.

e) wyraienia opinii odnoszacei sie do zakazu hodowli zrvierzat
futerkowvch miesoiernvch (stanowisko nr 72al2015)
Radny Patryk Jgdrowiak zapyluje dlaczego Rada ma podj46 stano-
wisko a nie uchwalg.
Dalej podkreilil,ze Rada Miejska chce pom6c mieszkaricom, ale
zgodnie z przepisami.
Burmistrz podkreSlil,2e sprawa zakazt hodowli zwierz1t futerkowych
migsozernych bgdzie dyskutowan a przy opracowywaniu studium.
Wnosi o podjgcie stanowiska.
Rada Miejska12 glosami ,,zt', | ,,przeciw" i 8 ,,wstrzymuj4cymi"
zajgla atanowisko.
Stanowisko stanowi zalqcznik do protokolu.

f) nadania nazwv drodze wewnetrznei we wsi Kufniki smina
Ostrzeszfiw (nr 7 7 12015\
Pawel UScinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyhszy
projekt pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w,,za") podjgla uchwalg.
UchwalaNr XIV/82120t5 stanowi zalqcznik do protokolu.

g) nadania nazrry drodze wewnetrznei we wsi Ostrzesz6w Pustkowie
smina Ostrzesz6w (nr 78/2015)
Pawel UScinowicz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powylszy
projekt pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,,2a") podjEla uchwalg.
Uchwala Nr XIV/83 12015 stanowi zal4cznik do protokolu.
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Przewodni czqcy Rady Miejskiej oglosil 3O-minutow4 (godz.ll3a - 12aa)

przerwg w obradach.
Po przerwie na obrady nie wr6cil radny Marek Czwordon.

Do n-ktu 1l-so Odpowiedzi na interpelacie i zapvtania
Mariusz Witek - Burmistrz:
- wyst4pimy do zarzqdcy drogi o zmianej kolejnoSci odSniezania drogi
nr 444 od ul. Piastowskiej do ronda w Szklarce,

- wyst4pimy do Generalnej Dyrekcji dr6g o poszerzenie wylotu z Alei
WolnoSci na drogg krajow4 nr 11,

- wiemy i mamy na uwadze pozostawiony balaganie po remoncie gazl
na ul. Kamiennej,

- ronxarymy mozliwoSl zaloheniaprog6w zwalniaj1cych w Rogaszycach
na odcinku od Kosciola do blok6w,

- w sprawie parkingu przy Galerii na ul. Borek bgdzie odpowiedZ na piSmie
-by urzqdzid parking przy zakrgcie do Kochl6w (obok koSci6lka)

musieliby5my mie6 zgodg Gl6wnej Dyrekcji Dr6g (droga krajowa
nr I l),

- plac przy Sali OSP Kochtowy - Turze jest juz wyr6wnany,
- wl1czymy nocne o$wietlenie uliczne we wszystkich wsiach,
- gmina ma otrzyma620 ton jablek do rozdaniamieszkaricom,
- bezdomne psy to problem, z kt6rym sobie jakoS ndzimy, nie wszystkie

Psy dochod zq z naszej gminy.

Do p-ktu 12-eo Sprawv r62ne i informacie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, 2e kolejna sesja Rady
odbgdzie siE 29 grudnia br., na kt6rej uchwalimy budzet Miasta i Gminy
Ostrzesz6w na 2016 rok.
Obecnie Komisje pracowa6 bgd4 nad projektem budzetu. Komisje s4 juz
w czgSci rozpisane.

Do p-ktu 13-so Zakoficzenie
Przewodni cz4cy kr6tko podsumowal przebieg obrad sesj i, podzigkowal
wszystkim zaudzial w obradach. i zanlrrr4l obrady XIV sesji Rady Miejs-
skiej VII kadencji.

Rada podjgla 6 uchwal.
Rada rozpo czgNa obrady o godzinie 10@, a zakoficzyla o godzini e 128..

Sekretarz
obrad XIV sesjiyRady Miejskiej

F#,
mgr Zbi!ili6w Tomcryk

Protokolowala


